
 

Motie CDA-fractie 

 

De raad van de gemeente Rijswijk in vergadering bijeen  op 10 november 2015, 

Gehoord de niet eerder bekende mededeling van wethouder Van Hemert dat het COA 

Rijswijk wil verlaten, 

 

Vraagt het college alles in het werk te stellen  om deze hoogwaardige werkgelegenheid voor 

Rijswijk te behouden en ondertussen alle gesprekken met het COA over de eventuele 

vestiging van een AZC in Rijswijk op te schorten, 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

Wim Mateman (CDA) 

 


